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Det är en stor brist på idrottsanläggningar i Stockholm. Antalet hallar är alldeles för få i 
förhållande till befolkningen. 
 
För att möta efterfrågan, godkände idrottsnämnden i december 2021 en ny strategi för 
idrottsanläggningar i Stockholms stad - Stockholms stads strategi för idrottsanläggningar 
2022–2026.  
 
Strategin är tänkt som en utgångspunkt för planering och prioritering när staden bygger nya 
idrottsanläggningar i Stockholm. 
 
I strategin står det: 
 
”Eftersom underskottet på idrottsanläggningar är så stort kommer det ta många år att 
bygga i kapp.” 
 
Förutom att bygga nytt kan man arbeta med att utnyttja nuvarande lokaler bättre. Det är 
lågt hängande frukt jämfört med att bygga en ny idrottshall. 
 
På Kungsholmen har staden följande via stadens bokningssystem bokningsbara 
skolidrottslokaler och idrottslokaler: 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
För att lokalerna ska kunna utnyttjas bättre måste tillgängligheten vara tydlig och så 
omfattande som möjligt. 
 
Vi vill: 
 

https://vaxer.stockholm/globalassets/tema/idrott/stockholms-stads-strategi-for-idrottsanlaggning-20222026-webbversion.pdf
https://vaxer.stockholm/globalassets/tema/idrott/stockholms-stads-strategi-for-idrottsanlaggning-20222026-webbversion.pdf


-att förvaltningen redovisar varför öppettider inte visas på förvaltningens webbplats.     
(Öppettiderna som går att hitta, kommer från Google.) 
 
-att förvaltningen redovisar varför det inte är enhetliga öppettider. 
 
-att förvaltningen undersöker möjligheten till enhetliga öppettider samt öppettider på 
kvällar och helger som Konradsbergshallen har.


